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14.07.2020                                            Михайлівка                                                 № 34 

 
Актовий зал будинку культури 

 

10 год. 00 хв. 
 

Сільський голова               -  Максименко В.П. 
Секретар сільської ради    -  Луценко Н.А. 

 

 

Обрано депутатів до сільської ради             -  20  

 
Взяли участь у роботі сесії                            -  14  

(список додається) 

 
 

У роботі пленарного засідання беруть участь: 

 
- перший заступник сільського голови - Швець Вікторія Василівна; 

 
- заступник сільського голови з питань діяльності виконавчих органів - Матрос 

Олександр Володимирович. 

 
 

 
 

 

 



Пленарне засідання тридцять другої позачергової сесії Михайлівської 

сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання відкриває 

сільський голова Максименко В.П. 

 

Сільський голова: 
 

Доброго дня, шановні депутати, запрошені! 
 

          На пленарному засіданні тридцять другої позачергової сесії присутні 14 

депутатів. У відповідності з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні» сесія ради є правомочною. Тридцять другу 

позачергову сесію сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ 

скликання оголошую відкритою. 
( Звучить Гімн України ) 

 

         На розгляд пленарного засідання тридцять другої позачергової сесії 

сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання пропонується 

наступний порядок денний: 
 

Порядок денний: 

 

1. Про затвердження Правил благоустрою території населених пунктів 

Михайлівської сільської ради. 
Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 

голови з питань діяльності виконавчих органів. 

2. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 
земель с. Михайлівка та селища Лісове Михайлівської сільської ради 

Кам’янського району Черкаської області. 
Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 

голови з питань діяльності виконавчих органів. 

3. Про затвердження Звіту про оцінку майна «Дорожне покриття 
вул.Колгоспна в с. Ребедайлівка Кам’янського району, Черкаської області»    

№056-6/ 2020. 

Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського 
голови. 

Різне. 
 

 

Ставлю на голосування про затвердження порядку денного за основу. 
 

Голосували: 
 

          за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

 
          Приймається за основу. 

 



          У кого є зміни, доповнення до порядку денного? 

          Немає. 
 

Ставлю на голосування про затвердження порядку денного в цілому.  

 
Голосували: 

 
          за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

 

Порядок денний приймається. 
 

          Одноголосно затверджується регламент роботи сесії : 

 
- для доповідей з питань порядку денного                                - до 20 хв. 

- для виступів                                                                                - до 05 хв. 
- для довідок і зауважень                                                             - до 02 хв. 

 

Засідання провести без перерви. 
 

          Переходимо до розгляду питань порядку денного. 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 



1. Слухали: Про затвердження Правил благоустрою території населених 

пунктів Михайлівської сільської ради. 
          Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 

з питань діяльності виконавчих органів. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

Є. 
          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 

Дубині Григорію Володимировичу, генеральний директор ПП «ВАТ «Компані». 

           Скажіть будь-ласка, які міри впливу застосовуються до власників 
земельних ділянок, що утримують їх не в належному стані та не проводять 

заходи щодо боротьби з бур`янами? 

Матрос О.В. 

Таким власникам земельних ділянок вручаємо попередження про 

утримання території в належному стані та використання земельної ділянки за 

призначенням, а в разі не виконання вимог, направляємо матеріали до 

державного інспектора у сфері державного контролю за використанням та 

охороною земель і дотриманням вимог законодавства України про охорону 

земель для притягнення землекористувача до адміністративної 

відповідальності. 
Дякую. 

Сільський голова: 

Чи є ще запитання до Олександра Володимировича? 
          Немає. 

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

          Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження Правил 
благоустрою території населених пунктів Михайлівської сільської ради» - в 

цілому. 

          Вирішили: Рішення сільської ради від 14.07.2020 № 32 - 1/VІІ «Про 
затвердження Правил благоустрою території населених пунктів Михайлівської 

сільської ради» приймається, додається. 

          Голосували: 
    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

2. Слухали: Про затвердження технічної документації з нормативної 
грошової оцінки земель с. Михайлівка та селища Лісове Михайлівської сільської 

ради Кам’янського району Черкаської області. 

          Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського голови 
з питань діяльності виконавчих органів. 

Сільський голова: 
Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

          Немає. 



          Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

          Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 
          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження технічної 
документації з нормативної грошової оцінки земель с. Михайлівка та селища 

Лісове Михайлівської сільської ради Кам’янського району Черкаської області» - 

в цілому. 
          Вирішили: Рішення сільської ради від 14.07.2020 № 32 - 2/VІІ «Про 

затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки земель 

с.Михайлівка та селища Лісове Михайлівської сільської ради Кам’янського 
району Черкаської області» приймається, додається. 

          Голосували: 
    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

3. Слухали: Про затвердження Звіту про оцінку майна «Дорожне покриття 

вул.Колгоспна в с. Ребедайлівка Кам’янського району, Черкаської області»    
№056-6/2020. 

Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського 
голови. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Вікторії Василівни? 
          Немає. 

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

          Немає. 
Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 
Немає. 

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження Звіту про 
оцінку майна «Дорожне покриття вул. Колгоспна в с. Ребедайлівка Кам’янського 

району, Черкаської області» №056-6/2020» - в цілому. 

          Вирішили: Рішення сільської ради від 14.07.2020 № 32 - 3/VІІ «Про 
затвердження Звіту про оцінку майна «Дорожне покриття вул. Колгоспна в 

с.Ребедайлівка Кам’янського району, Черкаської області» №056-6/2020» 
приймається, додається. 

          Голосували: 

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 
 

          Сільський голова:  
 

Шановні депутати! 

          Всі питання, які вносилися на розгляд тридцять другої позачергової сесії 
Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання, 

розглянуто. 



          Переходимо до розгляду питання «Різне»? 

  
Сільський голова: 

Шановні депутати ! 

На даний час заклади дошкільної освіти перебувають на карантині, але 
частина батьків, діти яких відвідували дитячі садочки звертаються з проханням 

про відновлення роботи ЗДО. Є цілий ряд вимог щодо роботи дитячих садочків в 

умовах карантину.  З 25 травня заклади дошкільної освіти можуть відновити 

свою роботу з дотриманням рекомендацій МОЗ. 

Кількість дітей, які можуть перебувати у закладі під час карантину не 

може перевищу 10 осіб. При вході до закладу дошкільної освіти працівники та 

діти мають проходити температурний скринінг та протягом дня, щонайменше 

раз на 4 години, працівники повинні вимірювати температуру дітям. 

Приміщення - додатково дезінфікувати, прибирати та провітрювати. До 

дитсадків не допускаються діти та працівники із температурою вище 37,2 С. 

Необхідно створити максимальну дистанцію в групі та під час харчування. 

Працівників забезпечити засобами індивідуального захисту, проводити 

дезінфекцію поверхонь щонайменше раз на 2 години, вологе прибирання 2 

рази на день, а також провітрювати приміщення протягом дня. Всі працівники 

повинні носити маски або респіратори протягом робочого дня.  

Але з метою забезпечення безпеки та здоров’я дітей і працівників 

дитсадків, вважаю роботу закладів дошкільної освіти необхідно відновити 

після закінчення карантину.  

 
Сільський голова:  
Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

Є. 

Слово надається першому заступнику сільського голови, Швець Вікторії 
Василівні. 

Шановні присутні ! 

Вище перелічені вимоги, це тільки частина тих норм, які повинні бути 
дотримані для відновлення роботи закладів дошкільної освіти в умовах 

карантину. Потрібно також забезпечувати проведення тестів на захворювань, 
спричинених коронавірусом COVID-19, при появі перших симптомів 

захворювання. За порушення вимог щодо роботи закладів дошкільної освіти  в 

умовах карантину  відповідальність покладається на органи місцевого 
самоврядування. Вважаю, що відновити роботу закладів дошкільної освіти 

потрібно після закінчення карантину. 
 

Сільський голова:  

Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 
Є. 

          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 

Дубині Григорію Володимировичу, генеральний директор ПП «ВАТ «Компані». 
Шановні присутні ! 



Підтримую попередніх виступаючих і вважаю, що відновлювати роботу 

закладів дошкільної освіти потрібно лише після закінчення карантину. Не 
потрібно ризикувати здоров`ям дітей та працівників. 

  

          Депутати сільської ради об`єднаної територіальної громади Шкворець 

Н.В., Косенко І.І., Корсун В.Г. висловили думку про відновлення роботи 

закладів дошкільної освіти після завершення карантину. 

 
Сільський голова:  

Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 
Ставлю на голосування пропозицію щодо відновлення роботи закладів 

дошкільної освіти після завершення карантину. 

          Голосували: 
    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

Приймається. 
          Чи є ще бажаючі виступити з питання «Різне»? 

Немає. 

           В кого є зауваження до порядку ведення пленарного засідання сесії? 
           Немає. 

           Тридцять другу позачергову сесію Михайлівської сільської ради 
об`єднаної територіальної громади VІІ скликання, оголошую закритою. 

( Звучить Гімн України ) 

 
 

Сільський голова                                                                   Василь МАКСИМЕНКО 

 


	Пленарне засідання тридцять другої позачергової сесії Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання відкриває сільський голова Максименко В.П.

